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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki (nr 131)
14 grudnia 2018 r.
Komisja Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki, obradująca, pod przewodnictwem 
posła Ireneusza Rasia (PO-KO), przewodniczącego Komisji, następujący porzą-
dek dzienny:

– uzupełnienie składu prezydium Komisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Zdzisław Janulewicz, Krzysztof Majer 
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO-KO):
Witam serdecznie. 
Za listą obecności stwierdzam kworum Komisji i otwieram posiedzenie Komisji Kul-

tury Fizycznej, Sportu i Turystyki. 
W pierwszej kolejności chciałem nie powitać gości, bo dziś ich nie ma. 
W porządku dziennym mamy jeden punkt: uzupełnienie składu prezydium Komisji. 

Czy są uwagi odnośnie do porządku dziennego Komisji?

Poseł Roman Kosecki (PO-KO):
Niech kandydaci się jakoś zaprezentują, przedstawią.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO-KO):
Potem będą mogły być pytania do kandydata, ale nie w tym punkcie – to nie jest zgodne 
z regulaminem prac Komisji sejmowej. 
Czy są uwagi do porządku? 
Nie słyszę, stwierdzam jego przyjęcie. 
Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów – pan poseł przewodniczący Osuch ma głos.

Poseł Jacek Osuch (PiS):
Bardzo dziękuję. 
Szanowny panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, zgłaszam – w celu uzupełnienia 

prezydium Komisji – pana posła Grzegorza Janika. 
Może pan poseł powie kilka słów o sobie?

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO-KO):
Panie pośle, bardzo proszę.

Poseł Grzegorz Janik (PiS):
Dziękuję bardzo. 
Panie przewodniczący, jeśli to niezgodne z regulaminem to nie chciałbym naruszać 

regulaminu…

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO-KO):
Było niezgodnie z regulaminem w punkcie: ustalenie porządku obrad. Po zgłoszeniu 
kandydata jest to możliwe – pragnę zapytać, czy pan wyraża zgodę?

Poseł Grzegorz Janik (PiS):
Wyrażam zgodę.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO-KO):
Czy są inne kandydatury? 
Nie słyszę. 
Bardzo proszę o kilka słów pana posła a następnie – o pytania.
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Poseł Grzegorz Janik (PiS):
Dziękuję bardzo. 
Szanowni państwo, urodziłem się 27 czerwca 1965 roku w Rybniku. Ukończyłem 

Akademię Wychowania Fizycznego w Katowicach. Odbyłem studia podyplomowe jako 
trener drugiej klasy piłki nożnej. Byłem członkiem komisji rewizyjnej Polskiego Związku 
Piłki Nożnej oraz członkiem zarządu Polskiego Związku Biathlonu. Od 2005 roku zasia-
dam w Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki. 
Dziękuję.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO-KO):
Dziękuję. 
Pan przewodniczący Rutnicki ma pytania.

Poseł Jakub Rutnicki (PO-KO):
Wypowiadam się z troską, bo wiem, że pan przewodniczący podkomisji stałej zajmował 
się tym działem – to bardzo ważne, jeśli chodzi o turystykę. Chciałbym się dowiedzieć, 
czy z automatu to przewodnictwo podkomisji stałej uzupełnimy? 
Niedawno odbyło się posiedzenie podkomisji, wiele było próśb ze strony branży. Z tego 

powodu proszę, abyśmy szybko ten wakat uzupełnili. Czy można to zrobić na tym posie-
dzeniu?

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO-KO):
Formalnie wakatu nie ma, pan przewodniczący Janik nie złożył rezygnacji.

Poseł Grzegorz Janik (PiS):
Panie przewodniczący, to otwarty temat…

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO-KO):
…ale na razie zamknięty.

Poseł Grzegorz Janik (PiS):
Dokonamy wyboru na tej Komisji a potem będą dalsze procedury.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO-KO):
Dziękuję. rozumiem, że z Polskiego Związku Hokeja na Lodzie przechodzimy do Pol-
skiego Związku Biathlonu… symbolicznie, żartobliwie.
Zamykam dyskusję. 
Przechodzimy do głosowania. 
Kto jest za powołaniem pana posła Grzegorza Janika w skład prezydium Komisji? (12) 
Kto jest przeciw? (0) 
Kto wstrzymał się od głosu? (0)
Przyłączamy się do gratulacji pana posła Koseckiego, który zrobił to w naszym imieniu. 
Szanowni państwo, zmiany pan przewodniczący zgłosi  już do planu pracy. Jeszcze 

wszyscy SMS-ami otrzymają informację, aby zgłaszać tematy do planu pracy na pierw-
sze półrocze 2019 roku. 
Bardzo proszę prezydium o spotkanie przy stole prezydialnym po zakończeniu obrad. 
To jest ostatnie nasze posiedzenie przed świętami 2018 roku – wszystkiego najlep-

szego, zdrowych, wesołych świąt oraz szczęśliwego Nowego Roku. 
Zamykam posiedzenie Komisji.


